
 

 

Verslag jaarvergadering afdeling  
Heerhugowaard-Langedijk-Schagen  
op 14 maart 2022 
 
 
Aanwezig: 33 personen 

 
 

1. Opening 
Voorzitter Martijn van den Berg opent de jaarvergadering met dank aan de gebroeder Hulsebosch voor 
hun gastvrijheid. Martijn zal de vergadering niet leiden omdat hij voorlopig zijn werkzaamheden neerlegt. 
Zijn dochter heeft op 19 februari een ernstig ongeluk gehad en ligt sindsdien in coma. Er is een kleine 
vooruitgang te zien, de hoop is nog niet opgegeven maar het zal een heel lang traject worden voor ze is 
hersteld. 
De vice-voorzitter, Gerard Goudsblom, zal daarom de vergadering leiden.  
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
We staan vlak voor de gemeenteraadsverkiezingen die plaatsvinden op 16 maart, vanaf vandaag kan er al 
gestemd worden. De oproep wordt gedaan om allemaal te gaan stemmen. Door de Stemwijzer in te 
vullen kun je een idee krijgen  welke partij het best past. 

 
In verband met de fusie van gemeenten Heerhugowaard en Langedijk en de nieuwe naam van de 
gemeente, Dijk en Waard, wordt voorgesteld ook de afdelingsnaam te veranderen. Het voorstel is om de 
afdeling SDW te noemen – Schagen, Dijk en Waard. Er zijn geen andere suggesties binnengekomen. 
Opgemerkt wordt dat het voor buitenstaanders wel goed is om te weten waar het ligt (Heerhugowaard-
Langedijk-Schagen zijn plaatsnamen die blijven bestaan). Zo’n afkorting zegt ook heel weinig. Andere 
suggesties zijn nog welkom. 
 
De gemeente krijgt regelmatig meldingen van gevaarlijke verkeerssituaties met landbouwverkeer. Zij 
nemen daarop contact op met het afdelingsbestuur. Gezamenlijk wordt gesproken met betrokken 
agrariërs en omwonenden.  
De oproep wordt gedaan om op de snelheid te letten in de kernen. Houd rekening met andere 
weggebruikers en bewoners. Spreek elkaar er ook op aan. Modder op de weg zorgt voor gevaarlijke 
situaties, het is belangrijk om de weg schoon te maken en borden slipgevaar te gebruiken. 
 
Het bestuur heeft zich afgelopen jaar ingezet op de volgende onderwerpen: 
 Regionale Energie Strategie (RES) 
 Gemeenteoverleggen Heerhugowaard, Langedijk, Schagen 
 Bijeenkomsten over huisvesting 
 Portefeuillehoudersbijeenkomsten 
 PR en Imago 
 Presentaties gegeven 
 Overleg met de politie over ondermijning en samenwerking bijeenkomsten 
 Natuuroverleg gemeente 
 Overleg over ontheffing landbouwvoertuigen 
 Overleg Ondernemers Federatie Schagen sector Agribusiness 
 OFS-projecten (deze komen nog apart aan de orde) 
 
Als afdelingsbestuur is er vrij veel tijd besteed aan de RES (Regionale Energie Strategie). Er zijn 
bijeenkomsten bijgewoond waar inbreng is geleverd vanuit de agrarische sector. 
Verder is met alle gemeenten regelmatig overleg. In Schagen is veel inzet gepleegd op het afschaffen van 
de toeristenbelasting voor internationale werknemers, met positief resultaat. Ook actueel zijn de plannen 
voor uitbreiding van Camping Aan Noordzee op agrarische percelen. 
Er zijn diverse activiteiten georganiseerd gericht op boer-burger verbinding. Deze kunnen worden 
gefinancierd vanuit de OFS-gelden (gemeente Schagen). 
Gemeente Schagen heeft de Omgevingsvisie aangenomen. Het is nog steeds goed om te bekijken of er 
zaken in staan die onjuist zijn of anders zouden moeten en dit door te geven aan de gemeente. Dit geldt 
ook voor de gemeente Dijk en Waard. 
 

3. Verslag jaarvergadering 15-3-2021 
Er zijn geen opmerkingen of vragen over het verslag van de jaarvergadering op 15 maart 2021 dat 
daarmee wordt goedgekeurd. 



- 2 - 
 

 
4. Jaarverslag 2021 

Er zijn geen vragen of opmerkingen over het jaarverslag. 
 

5. Financieel verslag 2021 en Begroting 2022 
De penningmeester Alwin van der Salm geeft een toelichting op het jaarverslag en de begroting. 
Danique Houtenbos en Jacques Burger hebben de kascontrole gedaan en hebben de boeken in orde 
bevonden. 
 
Toelichting: het grote verschil tussen begroting en jaarrekening komt door de post OFS. Door een andere 
manier van werken (administratief) worden in het financieel verslag ook deze gelden verwerkt (bij elkaar 
gevoegd). 
Uitgaven OFS waren hoger dan begroot, er zijn veel acties opgezet en ondersteund. Hierdoor zijn we wel 
wat over het budget heen gegaan, dat trekken we dit jaar recht. De Calamiteitenpot (reservering) is dit 
jaar aangesproken, ook door de acties in coronatijd. 
In de Begroting OFS-gelden is het tekort van dit jaar verwerkt. 
 
Gevraagd wordt of de bijdrage uit het Ondernemersfonds omhoog gaat als de WOZ wordt verhoogd. 
Dat is inderdaad het geval.  
Opgemerkt wordt dat een volgende keer inzicht in de realisatie van vorige jaren handig zou zijn en zou 
kunnen worden opgenomen in het overzicht.  
De post ‘Advies inhuur’ gaat bijv. over inhuur van deskundigheid op het gebied van ruimtelijke ordening. 
 
Er staat veel geld op de bankrekening, het saldo mag langzaamaan afnemen. Er komen steeds minder 
leden, bij geen contributieverhoging wordt het vanzelf steeds minder. Meer interen op het vermogen zou 
een mogelijkheid zijn, dat zal in de toekomst wel aan de orde komen naar verwachting. 
 

Financieel verslag 2021 en Begroting 2022 OFS-gelden 
OFS-projecten die zijn uitgevoerd: bloemen uitgedeeld, bollen geschonken aan Skager AC, Tulipa-boek 
aan alle basisscholen geschonken + aanbod voor ‘met de klas de boer op’ (geen reacties helaas). 
Maisdoolhof bij Land van Fluwel en trekkertocht met verstandelijk beperkte mensen (kerstactie). 
 
Ideeën voor projecten zijn welkom! 
We hebben eerder een springkussen aangeschaft, deze is voor eenieder beschikbaar. Bijv. in te zetten bij 
een bedrijfsactiviteit, open dag e.d.  
 

6. Bestuursaangelegenheden 
Pim Swager is vorig jaar al gekozen, hij bestuurslid voor Langedijk. Hij stelt zich nog kort voor, hij is 
medevennoot bij TB&S (spitskool). 
Riem Smakman is tussentijds aftredend. Als opvolger voor hem wordt voorgedragen Joris van Klink. Hij is 
bloembollenteler in Schagen. 
Er zijn geen tegenkandidaten gemeld, Joris wordt benoemd als nieuw bestuurslid. 
 

7. Rondvraag 
 Aan de orde wordt gesteld het wegkantenonderhoud en maaibeleid. Hier Stoort iedereen zich aan. 

Het idee wordt geopperd om bij de gemeente voor te stellen om bepaalde wegen als proef het 
wegkantenonderhoud/maaien door de agrariër zelf te laten regelen.  
Dit punt wordt steeds aangekaart bij het gemeenteoverleg. We moeten hierin tegenwicht bieden aan 
natuurorganisaties. Bij het Natuuroverleg van de gemeente zitten veel natuurpartijen om tafel, vanuit 
de sector is het moeilijk om ons standpunt voor het voetlicht te brengen. 
De schade komt wel op het bordje van de agrariërs. 
 
Opgemerkt wordt dat de gemeente verplicht op een fixi-melding moet reageren.  
 
Veel sloten zijn van het waterschap naar de gemeente gegaan. Het waterschap had er meer kijk op, 
de gemeente heeft de kennis en de mankracht niet. Veel bermen staan vol onkruid en sloten zijn niet 
schoon. Dit is een groot knelpunt. 
De gemeente is er niet blij mee als agrariërs zelf maaisel op de wegkant gooien. Eén keer per jaar 
maaien is veel te weinig. Toch weer meenemen naar het gemeenteoverleg.  
De gemeente besteedt het werk uit, steeds aan een andere partij, deze moeten dan het wiel weer 
uitvinden. 
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Bespreken met de gemeente: ontheffing van gemeente/vergunning verlenen voor het zelf uithalen 
van de sloten. Drainsloot en het kantje mag je al zelf doen.  
Eigen waterlopen ook goed bijhouden. Eén coördinator en ieder zijn deel doen (agrariërs). 
Het is een taak van het waterschap om e.e.a. te coördineren. Er zijn al gesprekken om meer via een 
loonbedrijf zaken op te lossen. 
 
Kan de nevenfunctie natuur niet van waterlopen af? Waterberging krijgt voorrang boven vogelnestjes 
heeft het waterschap verzekerd.  
 
In april komen er weer bijeenkomsten (in Ahoj en Alkmaar) over evaluatie waterschap naar aanleiding 
van de wateroverlast. 
Opgemerkt wordt dat het waterschap protocollen heeft, iedereen was bang om daarvan af te wijken, 
creativiteit in oplossen van de calamiteit ontbrak (en aanwezigheid). 
Burgemeester en politieke partijen hadden ook kritiek op het waterschap. 
 

8. Sluiting 
De vice-voorzitter sluit met dank aan de aanwezigen de vergadering. 
 
 


